
Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders 

Rotterdam 30 jan. 25 

Gemeente Rotterdam 

Postbus 70016 

3000 KP Rotterdam 

 

Betreft: Verzoek om herziening van beantwoording en tijdige reactie op mijn vragen over 

parkeerbeleid in Vreewijk 

 

Geachte heer de Goederen, 

 

Op 28 oktober 2024 heb ik een brief gestuurd naar het College van Burgemeester en 

Wethouders, de Gemeenteraad van Rotterdam, en de Wijkraad Vreewijk met een aantal gerichte 

vragen over het parkeerbeleid in de wijk Dennendaal, onderdeel van Vreewijk. De beantwoording 

van mijn vragen, zoals ontvangen op 28 januari 2025 is echter niet naar behoren en naar mijn 

mening juridisch niet adequaat. Graag licht ik dit toe en verzoek ik om een herziening van uw 

antwoord, als mede een tijdige en inhoudelijke reactie binnen een redelijk tijdbestek. 

 

1. Vraag over parkeerdrukmetingen en beschikbaarheid van data 

In mijn brief heb ik expliciet verzocht om inzicht in de parkeerdrukmetingen die volgens uw 

antwoord in december 2022 zijn uitgevoerd. U heeft echter gesteld dat deze gegevens niet 

openbaar toegankelijk zijn, zonder juridische onderbouwing voor het geheimhouden van deze 

data. Volgens de Wet openbaarheid van bestuur (Wob) heeft iedere burger recht op toegang tot 

overheidsinformatie, tenzij er een wettelijk uitzonderingsgrond van toepassing is. Het feit dat de 

gemeente deze gegevens niet openbaar maakt, is naar mijn mening niet gerechtvaardigd. Ik 

verzoek u dringend om de gegevens over deze metingen alsnog openbaar te maken en te 

verklaren waarom de gegevens in eerste instantie niet openbaar toegankelijk zijn gesteld. 

 

2. Beleidsdocumenten en onderbouwing van het parkeerbeleid 

U heeft verwezen naar de "Nota betaald parkeren in Rotterdam 2019", maar u heeft geen 

specifiek inzicht gegeven in de wijze waarop dit beleidsdocument van toepassing is op de wijk 

Vreewijk en Dennendaal. Ik verzoek u opnieuw om duidelijk te maken welke specifieke criteria en 

gegevens in deze nota zijn verwerkt die de invoering van betaald parkeren in mijn wijk 

rechtvaardigen. Tevens zou ik graag een kopie van dit document ontvangen, indien deze nog niet 

voor het publiek beschikbaar is op een toegankelijke manier. 

 

3. Vraag over de transparantie van de beslissingscriteria 

Hoewel u stelt dat de hoogte van parkeertarieven een politieke keuze is, en daarmee onder de 

bevoegdheid van de gemeenteraad valt, wordt in uw antwoord niet ingegaan op de specifieke 

transparantie van het proces en de wijze waarop de belangen van de bewoners worden 

meegenomen. Dit laat een belangrijke vraag onbeantwoord: hoe kunnen bewoners zoals ik 

begrijpen welke argumenten en belangen zijn meegewogen bij het invoeren van het betaalde 

parkeren in onze wijk? Ik verzoek u hierbij om deze informatie alsnog te verstrekken. 

 

4. Herbeoordeling van het besluit om betaald parkeren in Vreewijk in te voeren 

Uw antwoord op deze vraag is onvoldoende onderbouwd. U stelt dat opheffing van betaald 

parkeren in Vreewijk een onwenselijke situatie zou creëren, maar dit standpunt wordt niet 



ondersteund met concrete gegevens of argumenten. Ik verzoek u om deze situatie opnieuw te 

heroverwegen, waarbij u ook de feitelijke en actuele parkeerdruk meeneemt in de evaluatie. Het 

is essentieel dat er een voortdurende evaluatie is van de effectiviteit van het beleid. 

 

5. Tijdige beantwoording 

Het heeft meer dan drie maanden geduurd voordat ik antwoord ontving op mijn vragen. Dit is 

naar mijn mening een onacceptabele vertraging, zeker gezien de impact die het parkeerbeleid 

heeft op de bewoners van Vreewijk. Ik verzoek u om in de toekomst tijdig te reageren op vragen 

van bewoners, binnen een termijn die niet langer dan vier weken bedraagt. 

 

Vervolgacties 

Indien mijn vragen niet op een correcte en volledige manier worden beantwoord, ben ik 

voornemens een klacht in te dienen bij de Gemeentelijke Ombudsman, met betrekking tot de 

manier waarop mijn verzoeken en vragen zijn behandeld. Tevens behoud ik mij het recht voor om 

een bezwaarschriftprocedure te starten tegen het parkeerbeleid in Vreewijk, als blijkt dat de 

beslissingen onvoldoende transparant zijn en niet op rechtmatige wijze tot stand zijn gekomen, 

mede op basis van de Wet Openbaarheid van Bestuur. 

 

Ik hoop van harte dat het niet tot deze situatie hoeft te komen en dat we in goed overleg tot een 

bevredigende oplossing kunnen komen. Graag ontvang ik binnen een redelijke termijn een 

herzien antwoord op mijn vragen. Ik stel voor dat u binnen de komende vier weken reageert, 

zodat de kwestie tijdig kan worden afgerond. 

 

Ik zie uw antwoord met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 


